
 

 
 
 

Interpellation till omsorgs- och socialnämndens ordförande Birgitta 
Sköld (LP) gällande stadens arbete med kvinnor som utsätts för våld i nära 
relationer 

 
I en debattartikel publicerad på Lidingö Nyheter den 23/2-2022 skriver företrädare för 
Lidingö kvinnojour om brister i Lidingö stads arbete med våldsutsatta kvinnor och 
våld i nära relationer. Vi vet av erfarenhet att våld i nära relationer är ett omfattande 
problem där mörkertalet är stort för hur många som är utsatta. Vi vet också att det är 
livsviktigt, bokstavligen, för vissa kvinnor att få hjälp, stöd och skydd. Det finns också 
skäl att tro att våldet i nära relationer är ett problem som ökat under pandemin.  
 
I debattartikeln i Lidingö Nyheter lyfter företrädare för kvinnojouren fram fyra konkreta 
brister och problem som de menar att kommunen måste ta tag i. Bland annat handlar 
detta om att det saknas ett direktnummer för stödsökande för att kunna få stöd av 
kommunen, att samordningen mellan olika enheter inom staden saknas för att få en 
helhetssyn på en utsatt kvinnas livssituation, att handläggningstiderna är för långa 
och det råder brist på kontinuerlig kontakt och att det dröjer för länge innan praktiskt 
stöd sätts. 
 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 
1. Avser förvaltningen att ta fram ett direkttelefonnummer för stödsökande kvinnor? 
2. Avser förvaltningen att ta initiativ till en bättre samordning mellan förvaltningarna i 
frågor som rör den enskilda kvinnans situation i frågor om våld i nära relationer? 
3. Hur kan förvaltningen arbeta för att korta handläggningstiderna för hjälpsökande 
kvinnor? 
4. Hur kan förvaltningen arbeta för att förbättra den kontinuerliga kontakten ,ed 
stödsökande kvinnor? 
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